
Fra: Frode Endrè Mellingen <frode.mellingen@gmail.com> 
Sendt: 20. september 2016 21:41 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Status på skoguttak Stølsneset ? 
 

Hei. 

 

 

Eg har tidligare vore i kontakt med skogbrukssjef vedrørande vårt ønske om å utnytte skogen som 

står innover mot Stølsneset / søre Li (bl.a på 56/2). 

 

Det er mange år sidan dette første gong vart diskutert med kommunen,  

i mellomtida ruller hogstmaskiner alle andre stader på Radøy enn her. 

 

Eg har i fleire år fått høyre at saka ligg hjå skogsplanleggar i fylkeskommunen, 

og at me må vente på at han får tid til å sjå på saka. 

 

Skogen vår er overmoden og klar for hogst. Planleggar hjå fylkeskommunen 

må få beskjed om å prioritere dette arbeidet. 

 

Me kan ikkje vente i det uendelege på dette. 

 

 

Med helsing 

 

 

Frode Endrè Mellingen 

 

 

 

 

 


